
VAKCÍNY SÚ NEBEZPEČNEJŠIE NEŽ SME SI
MYSLELI. UMRÚ STÁMILIÓNY ĽUDÍ, uviedol
bývalý viceprezident Pfizeru Dr. Yeadon
- CZ24 News | 2. ledna 2022

Môj dobrý priateľ, Dr. Sucharit Bhakdi, s ktorým som napísal sériu otvorených listov Európskej
liekovej agentúre (EMA), je značne znepokojený.

Počúvajte ma pozorne. Dr. Bhakdi so svojím kolegom patológom potvrdili, že ľudia, ktorí zomreli po
očkovaní na Covid-19 a ich úmrtia neboli pripísané na vrub vakcíne, v takmer všetkých prípadoch
zomreli ako dôsledok na očkovanie.

 

Úmrtí bude omnoho viac, než sme doteraz predpovedali
Počty úmrtí, spôsobených týmito vakcínami, sú už aj bez tohto zistenia oveľa horšie, ako sme si
doposiaľ mysleli. Avšak to, čo práve objavili, spraví budúce počty zomretých ešte hrozivejšie.

Vieme o krvných zrazeninách ako následku vakcínami vyvolanej produkcie hrotového proteínu.

Tiež sme si vedomí autoimunitného útoku na tkanivá produkujúce hrotový proteín, na ktorý cielia
naše zabijacké lymfocyty, ako je to v prípade myokarditídy (zápalu srdca).

Novinkou je však zistenie, že aj bunky v lymfatických uzlinách sú napádané génovými agentmi, ktoré
ich označkujú pre následnú deštrukciu.

No a ak zničíte túto časť svojho imunitného systému, ktorý ľudovo nazývame „imunitným dozorom“,
tak potom každá latentná (driemajúca) infekcia v tele, či už vírusová alebo bakteriálna,
nekontrolovateľne exploduje.

Stámilióny ľudí zomrú na nespútanú tuberkulózu, Epstein-Barrov vírus, toxoplazmózu, atď, atď, atď.

A k tomu si navyše prirátajte dennodennú produkciu rakovinových buniek, ktoré sú za normálnych
okolností rýchlo odstraňované imunitným systémom.

Hádajte, čo sa stane potom?

Záver
Je mi jedno, kde ste sedeli na zadku počas tejto smiešnej „pandémie“ – či už ste podľahli klamstvám
o nej, alebo ste vedeli, že sa jedná o prehnanú reakciu, alebo či šlo o vaše ignorantstvo.

No teraz vám hovorím:

„Ak ste sa rozhodli pohodlne sedieť a sledovať vývoj pandémie ako nejaký film, namiesto toho, aby
ste zavolali vašim známym a povedali im o tom, koniec ľudstva bude aj vašou vinou, spolu so
zosnovateľmi tejto podvodnej pandémie.“
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Prosím, zdieľajte to na každej platforme. Zaplavte „overovateľov faktov“ prácou.

Prosím, urobte to. Zachráňte našu civilizáciu, kým ešte sú nejakí nevinní na záchranu, hlavne naše
deti a vnuci/vnučky.

Ďakujem vám zo srdca,

Mike

P.S.
Tu si môžete pozrieť aj pôvodné video Dr. Bhakdiho, na ktoré reagoval Dr. Yeadon:
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https://www.bitchute.com/video/fHIT55iM4Zv9/

